

SEATTLE FORMOSAN CHRISTIAN CHURCH



Seattle Formosan Christian Church
 333 NE 76th Street Tel: 206-522-8084
 Seattle, WA 98115 Fax: 206-522-7551

First United Methodist Church
 1934 108th Ave NE
 Bellevue, WA 98004

第一堂台語禮拜	First Worship Service in Taiwanese	10:00 am	SFCC
第二堂英語禮拜	Second Worship Service in English	10:30 am	SFCC
第三堂國語禮拜	Third Worship Service in Mandarin	01:30 pm	FUMC
主任牧師 鄭溢恩	Rev. Ian Chang	425-623-2824	ian@seattlefcc.org
助理牧師 梁景涵	Pastor Jim Liang	206-384-1845	jim@seattlefcc.org

<http://www.seattlefcc.org>

主日學參加人數 Sunday School Attendance	1/11	禱告會參加人數 Prayer Meetings Attendance	1/14
台語成人 Taiwanese Adult	N/A	週三教會 Wed. Church	11
英語成人 English Adult	N/A	週三東區 Wed. Eastside	16
國語成人 Mandarin Adult	12		
兒童 Children (TM/EM/MM)	9/-0	總人數 Total	27
總人數 Total	21	下週目標 Next Week Goal	30

上週 Last Sunday 1/11	禮拜人數 Attendance	一般奉獻 General Offering
台語堂 Taiwanese	70	\$1421
英語堂 English	38	\$283
國語堂 Mandarin	31	\$3370

1. 執事會依據國語堂同工之季末檢討，並徵詢許多國語堂會友得到正面反應後，決議將國語堂主日崇拜時間自 2/8 起，改於下午 3 點半開始聚會，國語成人主日學改於下午 4 點 45 分開始，兒童主日學也改於下午 3 點半開始。
2. 學生/大專團契與國語堂將於 2/15 (主日) 國語主日禮拜後聯合舉辦「過年包饺子」活動，地點於國語堂交誼廳，歡迎弟兄姐妹踴躍邀請朋友及學生們來一起參加主日聚會後留步，一同動手包饺子，以交流聯誼方式慶祝過年。
3. 為避免影響各堂會既定的講壇教導排程，執事會決議參照某些多堂會教會的辦法，於今 2015 年起，將年度會員大會，改於週六舉行，並配合一些全教會性聯誼活動，藉以讓三堂會全體會友，有機會團圓。今年年度會員大會訂於 2/28 (週六) 舉行，當天會後將另舉辦青少年團契新春台灣小吃義賣市集，詳情將於近期公告。
4. 本年年會會員大會除例行 2014 年度報告及 2015 教會事工計劃分享外，執事會預備屆時將已經決議進行設立長老制相關之法規修改案，提交大會投票認同。即日起執事會將視需要舉行說明會。兄姊有任何疑問，請隨時洽詢宏義執事。(電郵: sirjessechen@gmail.com)
5. 教會定於 3/13-15 舉辦台語堂及國語堂的「春季培靈會」，邀請基督工人神學院院長呂紹昌牧師前來領會，呂牧師曾任亞特蘭大華人教會主任牧師 11 年，正道神學院教授與教務主任，他對聖經與神學、建立教會、培育領袖、神學教育等，多有負擔。呂牧師將分享一系列 5 堂信息鼓勵信徒，請弟兄姊妹預留時間及預備心邀請親人朋友踴躍來參加。
6. 感謝主及智美姐從神來領受的負擔，在中國城長輩的查經聚會將於每週四下午 1:30-3:30 固定聚會。現徵求約書亞團契的同工們一起來幫忙作邀請、接送與聚會幫忙的服事，也請弟兄姐妹禱告中紀念長輩查經及傳福音的事工。
7. 在中國城長輩的查經聚會由鄭牧師主理，採福音性查經班課程內容，歡迎受過門訓的同工能與牧師配搭一同服事帶領聚會，有志者請洽鄭牧師。
8. 台語成人主日學本日開始這一季的課程，題目為：「撒母耳記上、下」。國語成人主日學今日仍舊繼續「撒母耳記」的進度，歡迎弟兄姐妹踴躍參加。
9. 自 12 月份起，教會第一期 (2 組) 和第二期 (5 組) 門徒訓練已同步開始，還有志參加者請盡快向牧師們報名。
10. 今年一月開始西雅圖市規定垃圾與能 compost 的食物及紙需要分開，不然會罰款，請大家合作。

11. 盧牧師向西雅圖台語教會的兄姊們請安！他親自手稿的「**受難週靈修**」書本已經出版。盧牧師很樂意和大家分享，歡迎大家向**慧真姐**登記。登記截止日期：2/22。
12. **約書亞團契**活動預告：二月十四日星期六 11:30 a.m. 慶祝農曆新年有聚餐，邀請陳仰聖牧師給大家勉勵。請大家預留時間下來，歡迎邀請朋友來參加。

教會禱告會——週三晚間 7:30

⊕ 西雅圖區地點於**教會**；東區地點於 **St. Peter 教會** (Bellevue - NE 8th & 172nd) 將由教會牧職同工輪流帶領，請各團契小組負責同工及教會兄姊踴躍參加。

第四季成人主日學——歡迎大家踴躍參加！

- ⊕ 台語成人主日學本週進度：撒母耳記上 1-3 章。
- ⊕ 國語成人主日學本週進度：撒母耳記上第 27 章。

肢體關懷

請繼續為**有病痛的兄姐康復**代禱：陳忠厚牧師、黃陳娥姐妹、張教授、Mrs. Mary Christie (Bellevue High 數學老師)、黃麗華姊、劉牧師娘、柏齡兄，王媽媽(肺炎)等，並請為在**臺灣有病痛的親人朋友**身體欠安代禱：麗雅姊的爸爸、Sandy 的父親、麗華姊的父母、榮泰兄的母親，求主施恩醫治，早日恢復健康。為雅玲姐外公安息主懷，她將回台奔喪的行程代禱並安慰他的家人。

⊕ **待產家庭**：請兄姐為 Tom & Donghui (二月)，國樑 & Jessie (二月) 兩家庭代禱願待產間一切平安順利。

⊕ **Prayer Corner** 的設立是為弟兄姐妹**私人或緊急需要**而設立。會堂走廊設有代禱箱及表格，請將您的代禱事項填寫完後放入代禱箱，或者即時請 Prayer Corner 同工為您禱告。禱告同工：蕊芬牧師娘、明豐兄、普凱兄、芄圻姐、純卉姐、洪雪姐、秀蘭姐、敬鳳姐。

Announcement January 18th 2015

1. Based on co-workers quarterly review and confirmed by feedbacks from many who goes to Madarin Service, Deacon Board has decided to change Madarin Sunday Service start time to **3:30 pm** and Sunday School Class at 4:45 pm, starting **2/8/2015**.
2. Joshua Fellowship will hold a **Lunar New Year potluck** on **2/14 (Sat.) 11:30 a.m.** at the church and will also invite Pastor Livingstone to come and share a message. Please reserve your time and invite your friends to join us.

3. Students/College Fellowship and Mandarin Ministry will jointly hold a “**Lunar New Year Dumplings Party**” on **2/15** after MM service at Eastside location. Please invite your friends to come to Sunday Service and stay for New Year party afterwards.
4. In order not to disturb pulpit schedule for each service too much, Deacon Board has decided to take after some other local churches that have multiple services to schedule annual congregational meetings on Saturday and with other activities to make the meeting eventful or like family get together. This year the **2015 SFCC Annual Congregational Meeting** is proposed to happen on **2/28** coinciding with the **TOFU New Year Taiwan Food Bazaar Fund Raiser**. Details to follow.
5. During the upcoming Annual Congregational Meeting, besides the routine 2014 Annual Reports and 2015 Ministry Plans sharing, Deacon Board plans to also propose a **Bylaw revision** needed to allow installation of an elder system for the congregation. This requires a congregational endorsement via ballots. Deacon Board’s goal is to have the elder system in place by the end of 2015. Deacon Board is ready to answer any question you may have, by Q&A sessions if necessary between now and 2/28. Please contact **Deacon Jesse Chen** email: sirjessechen@gmail.com if you have any question or concern.
6. **2015 Spring Revival Meeting** for TM/MM is scheduled to be held on **3/13-15**. **Rev. Jeffrey Lu**, President of Christian Witness Theological Seminary is invited to be our speaker. Rev. Lu once served as Senior Pastor in Atlanta Chinese Christian Church for 11 yrs, professor and Dean of Academic Affairs in Logos Evangelical Seminary before he join CWTS as president. He has a burden for expounding the Bible and theology, church edification, leadership training, as well as theological education. Rev. Lu will share with us a series of 5 messages in this meeting, please mark your calendar and invite your friends, colleagues and family members to join us.
7. Thanks to our Lord and the burden received from the Lord by sister Chih-Mei, an **elderly Bible study** has already been started and will be held in **Chinatown** on every other **Thurs. 1:30-3:30 p.m.** We’re asking more co-workers especially the Joshua fellowship’s co-workers to join us to help invite, drive and serve in the meeting and every brothers and sisters to pray for this new ministry.
8. Elderly Bible study is led by Pastor Cheng using **Inductive Bible Study Material** which many discipleship training students/co-workers are trained to do. If anyone is burdened to help lead the meeting, please contact **Pastor Cheng**.
9. Beginning December, Church has already started both 1st session (2 groups) & 2nd session (5 groups) of **Discipleship Training** program. If you’re still interesting of joining, please contact pastors ASAP.
10. We have started **canned food drive** to help the needy. Please bring your donation to church as often as possible.. “Whoever is kind to the poor lends to the LORD, and he will reward them for what they have done.” Prov. 19:17.
11. Starting January 1, 2015, the City of Seattle will no longer allow food and compostable paper, including food-soiled pizza boxes, paper napkins and paper towels, in the garbage. Please observe the rule and **separate garbage** from the compostables, otherwise we will be fined.
12. If any EM members are interested in learning more about **baptism**, please contact Pastor **Jim**